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Teksten op de blauwe briefjes Wat hebben we gedaan of wat gaan we nog doen?

Verbeterpunten ingebracht tijdens Toekomstatelier Wissenkerke 18 maart 2019

Snelheid verkeer Dorpsdijk Wissenkerke. Uit metingen blijkt een hoog nalevingsniveau. Extra maatregelen 
zijn nog niet nodig.

Geen parkeerplaats, duidelijker Oostvoorstraat 24-22 melding dat men daar 
niet mag parkeren.

Het straatwerk is aangepast.

In het weekend cq. 's avonds langere tijd openbaar vervoer. Dit knelpunt wordt meegenomen in de Commissie Openbaar 
Vervoer van de gemeenteraad.

Woningen voor jongeren, betaalbare starterswoningen, huurwoningen (voor 
starters).

Dit wordt meegenomen in het woonbeleid en de 
prestatieafspraken met de woningcorporaties.

Verdere ontwikkeling wijk "Natuurlijk Wissenkerke". Het 1e deel is woonrijp gemaakt. Nog dit jaar starten we met 
aanpassen van de weg en de bouw van 3 woningen. De rest van 
de wijk zal gestaag worden opgevuld met woningen. 

Op de begraafplaats zien we dat men soms honden uitlaat, overlast 
hondenpoep,  
tip: bord bij ingang.

Er staat een bord bij de ingang. De boa is hierover geïnformeerd 
en voert extra controles uit.

Stankoverlast mestfabriek bij de rotonde (Hoveijn). Er is onderzoek naar gedaan en daaruit blijkt dat het 
melkveehouderijbedrijf voldoet aan de wettelijke normen.

Bankje bij de molen aan de Boomdijk. Voor een bankje aan de Boomdijk is een verzoek neergelegd bij 
de eigenaar en beheerder van deze locatie, het Waterschap.

Niet alle middel- tot grote projecten worden gepubliceerd in het gele 
krantje.  
Dus geen openbare bekendmaking.

Per definitie geldt voor alle vergunningaanvragen en 
planologische procedures dat ze gepubliceerd worden in het gele 
krantje. Dit geldt echter niet voor aanvragen die passen binnen 
het geldende bestemmingsplan en vergunningvrij zijn op grond 
van Bijlage II van het Besluit Omgevingsrecht (Bor). 

Mis het veilig stellen van Oesterput, Bokkegat, Geersdijkse Kaaitje 
betreffende verdere ontwikkelingen.

Dit zal worden onderzocht bij het opstellen van de 
Omgevingsvisie.

Zorg ervoor dat de stoepen (tegels) recht en vast liggen + heggen zo kort 
snoeien dat je er met een rolstoel overheen kan.

Stoepen en heggen zijn geïnspecteerd en waar nodig aangepakt. 
Heggen snoeien kan in verband met de bescherming van 
broedvogels pas na het broedseizoen. Groter onderhoud staat 
over twee jaar in de planning.

Akkerrand Wissenkerke voorzien van parkeerverbodsbord aan rechterzijde 
van de weg (want nu bekeuring van € 90, ook als je gewoon aan de kant 
van de weg parkeert (en niet op de groenstrook staat))! Nu onduidelijk / 
misleidend + slecht voor onze gasten.

Parkeren op de verharding is toegestaan mits veilig en niet 
hinderlijk.

Nieuw voetbalveld in Wissenkerke met normale goals en een goed grasveld 
zonder putten en kuilen erin. Hek eromheen voor de honden. Bosjes weg 
vanwege stekels. Hekken achter de goals om de ballen op te vangen.

Op de locatie van de oude voetbalvelden is een trapveldje 
voorzien.

Grotere gymzaal in Wissenkerke. Als we zaalvoetballen of basketballen is het 
veld te klein. 

Dit wordt in de ontwikkeling van de Centrumvoorziening 
Wissenkerke meegenomen.

Pannakooi in Wissenkerke. Er is een pannakooi op gras aan de Sportlaan. Er zijn geen 
plannen voor een 2e pannakooi. 

Stom dat er een pad is gelegd op het kleine voetbalveldje naast de speeltuin 
in Wissenkerke.

Dit fietspad is aangelegd op verzoek van omwonenden in 
verband met veiligheid fietsers.

In de buurt van het voetbalveld in Wissenkerke een overdekt stuk terrein 
voor jongeren om te chillen, gamen of op een bankje met wat vrienden te 
zitten.

In het dorpshuis in Wissenkerke wordt 2x per week jeugd- en 
jongerensoos gehouden en 1x per maand wordt er een avond 
voor meisjes georganiseerd. 

Nieuwe ruimere en modernere sporthal achter de school in Wissenkerke 
voor sporten. De oude gymzaal naar Apollo.

Dit wordt in de ontwikkeling van de Centrumvoorziening 
Wissenkerke meegenomen.

Aanpakken van het aangezicht van de pastoriewoning grenzend aan het 
grasveld: vervallen muur en verwaarloosde tuin. Willen ook de plannen 
weten voor het Alditerrein.

Dit wordt in de ontwikkeling van de Centrumvoorziening 
Wissenkerke meegenomen.

Verbeterpunten ingebracht tijdens Toekomstateliers
Wissenkerke
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Teksten op de blauwe briefjes Wat hebben we gedaan of wat gaan we nog doen?

Verbeterpunten ingebracht tijdens Toekomstatelier Wissenkerke 18 maart 2019

Plan "het Parkje" met een invulling voor de hoek Voorstraat-
Oostvoorstraat: aanleg van een park met mooie bomen met een 
kruin, gras, een aantal bloemperken of bloembakken, wandelpad (van 
schelpen?, zitmogelijkheden, een muziektent en kunst van Noord-
Bevelandse kunstenaars, containertoiletgebouwtje.

Dit wordt in ontwikkeling van de Centrumvoorziening Wissenkerke 
meegenomen.

Plan "Wissenkerke aan zee" met een doorsteek van de zeedijk, aanleg 
keersluis, kanaal en binnenmeer, jachthaven, wandelboulevard, horeca, 
winkels, woningbouw en natuur met als doel bevolkingskrimp, leegstand 
woningen, verpaupering en afname voorzieningen aan te pakken.

Dit plan is eerder onderzocht in het kader van Rondom Wissenkerke. 
Vanwege de hoge kosten en de impact op de kern en de omgeving is 
dit plan niet verder in behandeling genomen. 

De zeedijk tussen Roompot en Zandhoek aantrekkelijker maken voor 
bewoners en toerist: weghalen van oesters, weghalen van grote stenen, 
trap aanleggen naar kleine strandjes vanaf zeedijk met fietshek/
fietsstelling, voldoende afvalbakken.

Er zijn natuurentrees gerealiseerd op diverse plekken langs de 
Oosterschelde en er zijn jutbakken geplaatst. De gemeente doet 
onderzoek naar de strandvoorzieningen en inventariseert wat 
op welke plek ontbreekt. Vervolgens kan dit met het Waterschap 
besproken worden. 

Verbeterpunten ingebracht tijdens Toekomstatelier Kortgene 19 maart 2019

Ooststraat Kortgene: huisarts is weg, veel verstening in de straat: graag 
meer groenperken + bomen (mensen worden opgeroepen de stenen uit 
de tuin te halen i.v.m. afwatering regen ed. Laats de gemeente hierin 
voorop gaan. 

Er wordt door de gemeente regelmatig aandacht besteed aan 
voorlichting over het verminderen van verharding.

Rondom Tiny Forest: oppassen dat dit geen hondenuitlaatgebied gaat 
worden.

Er zijn bakken met hondenzakjes geplaatst.

Rolstoel/kinderwagens bestendig. Bereikbaarheid. Veiligheid verkeer - 
water.

Dit is onderdeel van beleid, hier wordt verder vorm aan gegeven,  
werk met werk maken, knelpunten melden via de fixi website. 

Fietspad Molenpad = slecht. Hoofdstraat, bestrating is slecht. Trottoirs 
in Hoofdstraat slecht begaanbaar voor rolstoel. Zeer slechte afwatering 
Boogerdpark, rondom.

Onderhoud drainage wordt uitgevoerd. Inspectie weg is uitgevoerd.  
Klein onderhoud uitgevoerd, groter onderhoud na 2 jaar.

Veel losse tegels op trottoirs in de Hoofdstraat. Inspectie weg is uitgevoerd. Klein onderhoud uitgevoerd, groter 
onderhoud na 2 jaar.

Verbetering trottoirs en wegen. Ouderen hebben bij gladheid geen 
evenwicht op de stoep. Alle opritten bij woonhuizen aanpassen met 
alleen de trottoirband met scheve zijde.

Weginspectie is uitgevoerd, klein onderhoud uitgevoerd, groter 
onderhoud na 2 jaar. Inritbanden zijn niet overal toepasbaar in 
verband met breedtes trottoir en schade rijden aan auto's.

Toiletgebouw aan de Veersegatdam i.p.v. dixies. Bij de parkeerplaats van De Banjaard is een nieuw permanent 
toiletgebouw geplaatst. 

Meer controle op parkeerverbod in de Kaaistraat. Hier wordt doorlopend aandacht aan besteed door de boa.

Veel bouwafval in sloot langs Molenpad van Stadspolderwijk. De aannemer is verzocht dit op te ruimen en heeft dit gedaan.

Slechte afwatering Boogerdpark. Onderhoud drainage is op een aantal plekken aangepakt. Er volgt meer 
onderhoud.

In nieuwe watergang (Riethoek) ligt veel rommel. Bouwplastic, enz..  
Opruimen a.u.b.. Ook in andere sloten, jachthaven e.d.

De aannemer is verzocht dit op te ruimen en heeft dit gedaan.

Kerkklok Kortgene verlichten. Er zijn offertes aangevraagd voor het verlichten van het uurwerk op 
de kerk. Het college zal op basis hiervan een besluit nemen.

Grondspot NH-kerk Kortgene is al geruime tijd kapot / brandt niet. Er is een nieuwe spot gemonteerd.

Ambulancepost op Noord-Beveland. Dit heeft ook onze zorg en hiervoor is aandacht gevraagd bij het 
ministerie  
dat hier toezicht op houdt.

Openbaar vervoer in zijn geheel verbeteren. Betere inzet qua volume. Knelpunt wordt meegenomen in de Commissie openbaar vervoer van 
de gemeenteraad.

Gemeente zorg dat er een werkbaar openbaar vervoer systeem komt! 
Dit is een groot probleem op Noord-Beveland.

Knelpunt wordt meegenomen in de Commissie openbaar vervoer van 
de gemeenteraad.

Hoofdstraat Kortgene ruimtelijk en vooral verkeersveiliger maken,  
moet eerste slachtoffer hierin verandering brengen (fietspad).

Er wordt een plan met de dorpsraad opgesteld. Dit is in de startfase.

Verbeterpunten ingebracht tijdens Toekomstateliers
Wissenkerke, Kortgene en Kats
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Teksten op de blauwe briefjes Wat hebben we gedaan of wat gaan we nog doen?

Verbeterpunten ingebracht tijdens Toekomstatelier Wissenkerke 18 maart 2019

Plan "het Parkje" met een invulling voor de hoek Voorstraat-
Oostvoorstraat: aanleg van een park met mooie bomen met een 
kruin, gras, een aantal bloemperken of bloembakken, wandelpad (van 
schelpen?, zitmogelijkheden, een muziektent en kunst van Noord-
Bevelandse kunstenaars, containertoiletgebouwtje.

Dit wordt in ontwikkeling van de Centrumvoorziening Wissenkerke 
meegenomen.

Plan "Wissenkerke aan zee" met een doorsteek van de zeedijk, aanleg 
keersluis, kanaal en binnenmeer, jachthaven, wandelboulevard, horeca, 
winkels, woningbouw en natuur met als doel bevolkingskrimp, leegstand 
woningen, verpaupering en afname voorzieningen aan te pakken.

Dit plan is eerder onderzocht in het kader van Rondom Wissenkerke. 
Vanwege de hoge kosten en de impact op de kern en de omgeving is 
dit plan niet verder in behandeling genomen. 

De zeedijk tussen Roompot en Zandhoek aantrekkelijker maken voor 
bewoners en toerist: weghalen van oesters, weghalen van grote stenen, 
trap aanleggen naar kleine strandjes vanaf zeedijk met fietshek/
fietsstelling, voldoende afvalbakken.

Er zijn natuurentrees gerealiseerd op diverse plekken langs de 
Oosterschelde en er zijn jutbakken geplaatst. De gemeente doet 
onderzoek naar de strandvoorzieningen en inventariseert wat 
op welke plek ontbreekt. Vervolgens kan dit met het Waterschap 
besproken worden. 

Verbeterpunten ingebracht tijdens Toekomstatelier Kortgene 19 maart 2019

Ooststraat Kortgene: huisarts is weg, veel verstening in de straat: graag 
meer groenperken + bomen (mensen worden opgeroepen de stenen uit 
de tuin te halen i.v.m. afwatering regen ed. Laats de gemeente hierin 
voorop gaan. 

Er wordt door de gemeente regelmatig aandacht besteed aan 
voorlichting over het verminderen van verharding.

Rondom Tiny Forest: oppassen dat dit geen hondenuitlaatgebied gaat 
worden.

Er zijn bakken met hondenzakjes geplaatst.

Rolstoel/kinderwagens bestendig. Bereikbaarheid. Veiligheid verkeer - 
water.

Dit is onderdeel van beleid, hier wordt verder vorm aan gegeven,  
werk met werk maken, knelpunten melden via de fixi website. 

Fietspad Molenpad = slecht. Hoofdstraat, bestrating is slecht. Trottoirs 
in Hoofdstraat slecht begaanbaar voor rolstoel. Zeer slechte afwatering 
Boogerdpark, rondom.

Onderhoud drainage wordt uitgevoerd. Inspectie weg is uitgevoerd.  
Klein onderhoud uitgevoerd, groter onderhoud na 2 jaar.

Veel losse tegels op trottoirs in de Hoofdstraat. Inspectie weg is uitgevoerd. Klein onderhoud uitgevoerd, groter 
onderhoud na 2 jaar.

Verbetering trottoirs en wegen. Ouderen hebben bij gladheid geen 
evenwicht op de stoep. Alle opritten bij woonhuizen aanpassen met 
alleen de trottoirband met scheve zijde.

Weginspectie is uitgevoerd, klein onderhoud uitgevoerd, groter 
onderhoud na 2 jaar. Inritbanden zijn niet overal toepasbaar in 
verband met breedtes trottoir en schade rijden aan auto's.

Toiletgebouw aan de Veersegatdam i.p.v. dixies. Bij de parkeerplaats van De Banjaard is een nieuw permanent 
toiletgebouw geplaatst. 

Meer controle op parkeerverbod in de Kaaistraat. Hier wordt doorlopend aandacht aan besteed door de boa.

Veel bouwafval in sloot langs Molenpad van Stadspolderwijk. De aannemer is verzocht dit op te ruimen en heeft dit gedaan.

Slechte afwatering Boogerdpark. Onderhoud drainage is op een aantal plekken aangepakt. Er volgt meer 
onderhoud.

In nieuwe watergang (Riethoek) ligt veel rommel. Bouwplastic, enz..  
Opruimen a.u.b.. Ook in andere sloten, jachthaven e.d.

De aannemer is verzocht dit op te ruimen en heeft dit gedaan.

Kerkklok Kortgene verlichten. Er zijn offertes aangevraagd voor het verlichten van het uurwerk op 
de kerk. Het college zal op basis hiervan een besluit nemen.

Grondspot NH-kerk Kortgene is al geruime tijd kapot / brandt niet. Er is een nieuwe spot gemonteerd.

Ambulancepost op Noord-Beveland. Dit heeft ook onze zorg en hiervoor is aandacht gevraagd bij het 
ministerie  
dat hier toezicht op houdt.

Openbaar vervoer in zijn geheel verbeteren. Betere inzet qua volume. Knelpunt wordt meegenomen in de Commissie openbaar vervoer van 
de gemeenteraad.

Gemeente zorg dat er een werkbaar openbaar vervoer systeem komt! 
Dit is een groot probleem op Noord-Beveland.

Knelpunt wordt meegenomen in de Commissie openbaar vervoer van 
de gemeenteraad.

Hoofdstraat Kortgene ruimtelijk en vooral verkeersveiliger maken,  
moet eerste slachtoffer hierin verandering brengen (fietspad).

Er wordt een plan met de dorpsraad opgesteld. Dit is in de startfase.

Teksten op de blauwe briefjes Wat hebben we gedaan of wat gaan we nog doen?

Verbeterpunten ingebracht tijdens Toekomstatelier Kortgene 19 maart 2019

Naleven max. snelheid van 30km binnen de bebouwde kom. Specifieke locaties melden via de fixi website, wordt 
gecommunniceerd met politie.

Controle op invalide fout parkeerplaatsen, dus nooit. Hier wordt doorlopend aandacht aan besteed door de boa.  
Op dit moment wordt er door de boa extra aandacht besteed aan 
parkeerknelpunten.

Plus minus twee jaar geleden constateerde gemeente een gezonde 
financiële situatie en vroeg inwoners wensen te uiten. Ik vroeg alleen beter 
onderhoud bestratingen en vooral trottoirs, bijvoorbeeld één opstekende 
tegel. Tot heden zag ik geen activiteiten.

Dit is geïnspecteerd en waar nodig hersteld. Specifieke knelpunten 
kunt u melden via de fixi website.

Er wordt veel te hard gereden rond de Stadsweide. De oplossing zou zijn 
om een drempel te leggen. Controle helpt niet. Of moet er eerst iemand 
aangereden worden?

Er wordt een tijdelijke drempel aangelegd als proef.

Verkeersveiligheid: hardrijders door de straat. Drempels. Specifieke locaties melden via de fixi website. Wordt 
gecommuniceerd met politie.

Verkeersbord Kortgeenseweg. Dit verzoek ligt al langere tijd bij het waterschap als wegbeheerder.  
Het waterschap is hier nogmaals aan herinnerd.

Te snel rijden bij de school en appartementen. 30 overal in Stadspolderlaan. Er wordt een tijdelijke drempel aangelegd als proef.

Westdijk als woonerf: veilig voor wandelaar en fietsers. Veel kosten. 
Vanwege een te smalle weg en een intensieve zware belasting door zwaar 
transport en landbouwverkeer blijft de Westdijk een object welke doorlopend 
aan reparatie toe is. Een belangrijke kostenpost voor de wegeigenaar. 
Oplossing: een nieuwe verbinding tussen Provincialeweg en Torendijk via 
Galgendijk. Tekening bijgeleverd.

Met het waterschap is overeengekomen dat deze weg 
overgedragen wordt aan de gemeente. 

Verbeterpunten ingebracht tijdens Toekomstatelier Kats 21 maart 2019

Werknemers gemeentehuis moeten de kernen kennen, zij snappen de 
situatie soms niet.

Werknemers proberen vaker op werkbezoek te gaan.

Wat gebeurt er in onze haven? De eigenaar is bezig met het voorbereiden van een plan voor een 
recreatieve ontwikkeling en onderzoekt dit eerst op haalbaarheid.

Bestrating en trottoirs gevaarlijk voor rollators en wandelwagens.  
Ongelijk en schuin aflopend.

Verbetering is onderdeel van beleid, hier wordt verder vorm aan 
gegeven, werk met werk maken.

Brandgang achter de Hamerstedestraat is niet onderhouden. De brandgang is eind 2017 herstraat. De gemeente heeft geen 
zeggenschap over het snoeien van heggen in particuliere tuinen.

Trottoir losse tegels (wortels) Noordlangeweg 16. Noordlangeweg trottoir 
vanaf nr. 26 naar buiten bebouwde kom veel opstakels.

De weg is geïnspecteerd en waar nodig is klein onderhoud 
uitgevoerd, groter onderhoud na twee jaar.

Betonblokken op T-kruising Dijkstraat/Meulblok/Boomdijk verwijderen. Deze worden verwijderd.

Weg en stoep Kreekpad/Kerkstraat ongelijk/scheef slordig. De weg is geïnspecteerd en waar nodig is klein onderhoud 
uitgevoerd, groter onderhoud gebeurt na twee jaar.

Kerkhof ruim de rommel naast het huisje eens op, een hoop grond, paaltjes 
en planten. De vrouwenmantel is heel erg, ziet er niet uit. (plek bankje is 
verkeerd).

Rommel is opgeruimd. Grond is regelmatig nodig op begraafplaats.  
Bankje wordt bekeken. Hierover is contact geweest met de melder.

De stoep in de Kerkstraat ligt er niet erg goed bij zeker in de buurt van de 
kerk. Hoek Christinastraat/Dijkstraat is de stoep kapot.

De stoepen zijn geïnspecteerd en waar nodig is klein onderhoud 
uitgevoerd, groter onderhoud gebeurt na twee jaar.

Eindeloos Eiland bankje zit geen hout meer op. Oude Haven. Het bankje is hersteld door Stichting Landschapsbeheer Zeeland.

Openbaar vervoer. (jongere onder de 16 jaar kan niet vroeg met openbaar 
vervoer naar Goes)

Knelpunt wordt meegenomen in de Commissie openbaar vervoer 
van de gemeenteraad.

Schoolbus, al dan niet elektrisch / zelf rijdend. Verzoek wordt meegenomen in de Commissie openbaar vervoer van 
de gemeenteraad.

Gesubsidieerde schoolbus naar scholen nabij de kernen zonder school. Verzoek wordt meegenomen in de Commissie openbaar vervoer van 
de gemeenteraad.

19



20

Teksten op de blauwe briefjes Wat hebben we gedaan of wat gaan we nog doen?

Verbeterpunten ingebracht tijdens Toekomstatelier Kats 21 maart 2019

Verlichting Kerkstraat/Hamerstedestraat (rest dorp), voldoende energie 
zuinige verlichting, led (maar niet verblindend), lagere palen (geen 
lichtvervuiling).

Aantal armaturen wordt vervangen.

Led-licht lantaarns minder fel. Deze zullen worden vervangen.

Nodig ook jongeren uit die hier opgegroeid zijn, om te reageren en mee 
te denken.

Er is in de Week van de Visie een gesprek geweest met de 
jongerenraad, de jongerenraad heeft jongeren opgeroepen mee 
te doen en input te leveren, jongeren zijn in gesprekken op straat 
gehoord.

Jongerenraad aanwezig laten zijn, mee laten beslissen. Er is in de Week van de Visie een gesprek geweest met de 
jongerenraad, de jongerenraad heeft jongeren opgeroepen mee 
te doen en input te leveren, jongeren zijn in gesprekken op straat 
gehoord.

Ik hoor alles over jongeren. Wat te doen voor ouderen? Het ouderenbeleid wordt geactualiseerd. 

Huisarts. (toelichting: de huisarts is gestopt, er is nu geen spreekuur 
meer op Kats)

Er is overleg geweest met de nieuwe huisarts in Colijnsplaat. Zij zal 
in gesprek gaan met de dorpsraad om de mogelijkheden voor een 
spreekuur te verkennen.

Mobiele telefonie kan beter op Kats. Hier is door de gemeente voortdurend aandacht voor gevraagd bij de 
provincie. Er is een verzoek naar het Agentschap Telecom gestuurd. Er 
wordt nu gewerkt aan een oplossing in de vorm van het hergebruiken 
van de WAS-paal als telefoonmast. Naar verwachting leidt dit begin 
2020 tot (significante) verbetering van de mobiele bereikbaarheid.

Zorgboerderijen mogen niet langer gehinderd worden door 
bestemmingsplan.

Zorgboerderijen hebben ruime mogelijkheden in het bestemmingsplan. 
Initiatieven moeten passen of passend gemaakt worden binnen 
vastgesteld beleid waar de bevolking op heeft kunnen reageren.

Ecologische woonwijken mogelijk maken. Dit verzoek zal worden onderzocht in het kader van de 
Omgevingsvisie.

Openstelling gemeentehuis handhaven. Service aan de bewoners en ook 
gebruik als meldingen politie.

De openstelling van het gemeentehuis blijft zoals het is.

Doortrekken fietspadennet naar Kats moet prioriteit krijgen en die heeft 
het niet bij Waterschap. Kats-Tol is bottleneck.

Hierover wordt overlegd met het waterschap.

Gemeente moet nu weerwoord bieden aan Waterschap en zorgen dat 
bomen direct herplant worden na rooien en dat er meer bomen komen.

Er zijn meer bomen geplant dan gerooid.

Mag je een traktor parkeren in het dorp, er loopt al een oliespoor. 
Christinastraat parkeert in de straat. Lang parkeren vouwwagen 
Hamerstedestraat.

Een tractor parkeren in de kern is toegestaan. Olielekkage is niet 
toegestaan. De handhavingsverzoeken hebben de aandacht van de 
boa. 

Verbeterpunten ingebracht tijdens Toekomstatelier Colijnsplaat 25 maart 2019

Openbare verlichting bij bedrijven Oost Zeedijk. Er wordt onderzocht of er een mast ter hoogte van de drempel 
bijgezet moet worden.

Oude kernen niet vergeten, b.v. openbare verlichting o.a. Irenestraat en 
Westhavenstraat.

Er is een onderhoudsplan voor alle wijken in de kernen. Vervanging 
van openbare verlichting gebeurt op basis van levensduur. 

Betere bestrating in de kern. Kwaliteitsaspect wordt meegenomen in het wegenbeheersplan. 
Inspectie uitgevoerd, groter onderhoud gebeurt na twee jaar.

Huidige trottoirs vervangen voor "optische" trottoirs. Huidige trottoirs 
zijn niet geschikt voor "rolstoelen, rollators en kinderwagens".

Bij de herinrichting van straten en trottoirs wordt verbetering van de 
mobiliteit meegenomen.

Tegelpad (stoep) van de Spar naar dijk liggen de tegels al los en scheef 
door de latere werkzaamheden (grond).

Weg: inspectie uitgevoerd, klein onderhoud uitgevoerd, groter 
onderhoud gebeurt na twee jaar. Bij herinrichting wordt mobiliteit 
meegenomen.

Bestrating herstellen West-Havenstraat, deuren auto's raken bijna de 
stoep, alles is verzakt.

Weg: inspectie uitgevoerd, klein onderhoud uitgevoerd, groter 
onderhoud gebeurt na twee jaar.

Verbeterpunten ingebracht tijdens Toekomstateliers
Kats en Colijnsplaat
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Teksten op de blauwe briefjes Wat hebben we gedaan of wat gaan we nog doen?

Verbeterpunten ingebracht tijdens Toekomstatelier Kats 21 maart 2019

Verlichting Kerkstraat/Hamerstedestraat (rest dorp), voldoende energie 
zuinige verlichting, led (maar niet verblindend), lagere palen (geen 
lichtvervuiling).

Aantal armaturen wordt vervangen.

Led-licht lantaarns minder fel. Deze zullen worden vervangen.

Nodig ook jongeren uit die hier opgegroeid zijn, om te reageren en mee 
te denken.

Er is in de Week van de Visie een gesprek geweest met de 
jongerenraad, de jongerenraad heeft jongeren opgeroepen mee 
te doen en input te leveren, jongeren zijn in gesprekken op straat 
gehoord.

Jongerenraad aanwezig laten zijn, mee laten beslissen. Er is in de Week van de Visie een gesprek geweest met de 
jongerenraad, de jongerenraad heeft jongeren opgeroepen mee 
te doen en input te leveren, jongeren zijn in gesprekken op straat 
gehoord.

Ik hoor alles over jongeren. Wat te doen voor ouderen? Het ouderenbeleid wordt geactualiseerd. 

Huisarts. (toelichting: de huisarts is gestopt, er is nu geen spreekuur 
meer op Kats)

Er is overleg geweest met de nieuwe huisarts in Colijnsplaat. Zij zal 
in gesprek gaan met de dorpsraad om de mogelijkheden voor een 
spreekuur te verkennen.

Mobiele telefonie kan beter op Kats. Hier is door de gemeente voortdurend aandacht voor gevraagd bij de 
provincie. Er is een verzoek naar het Agentschap Telecom gestuurd. Er 
wordt nu gewerkt aan een oplossing in de vorm van het hergebruiken 
van de WAS-paal als telefoonmast. Naar verwachting leidt dit begin 
2020 tot (significante) verbetering van de mobiele bereikbaarheid.

Zorgboerderijen mogen niet langer gehinderd worden door 
bestemmingsplan.

Zorgboerderijen hebben ruime mogelijkheden in het bestemmingsplan. 
Initiatieven moeten passen of passend gemaakt worden binnen 
vastgesteld beleid waar de bevolking op heeft kunnen reageren.

Ecologische woonwijken mogelijk maken. Dit verzoek zal worden onderzocht in het kader van de 
Omgevingsvisie.

Openstelling gemeentehuis handhaven. Service aan de bewoners en ook 
gebruik als meldingen politie.

De openstelling van het gemeentehuis blijft zoals het is.

Doortrekken fietspadennet naar Kats moet prioriteit krijgen en die heeft 
het niet bij Waterschap. Kats-Tol is bottleneck.

Hierover wordt overlegd met het waterschap.

Gemeente moet nu weerwoord bieden aan Waterschap en zorgen dat 
bomen direct herplant worden na rooien en dat er meer bomen komen.

Er zijn meer bomen geplant dan gerooid.

Mag je een traktor parkeren in het dorp, er loopt al een oliespoor. 
Christinastraat parkeert in de straat. Lang parkeren vouwwagen 
Hamerstedestraat.

Een tractor parkeren in de kern is toegestaan. Olielekkage is niet 
toegestaan. De handhavingsverzoeken hebben de aandacht van de 
boa. 

Verbeterpunten ingebracht tijdens Toekomstatelier Colijnsplaat 25 maart 2019

Openbare verlichting bij bedrijven Oost Zeedijk. Er wordt onderzocht of er een mast ter hoogte van de drempel 
bijgezet moet worden.

Oude kernen niet vergeten, b.v. openbare verlichting o.a. Irenestraat en 
Westhavenstraat.

Er is een onderhoudsplan voor alle wijken in de kernen. Vervanging 
van openbare verlichting gebeurt op basis van levensduur. 

Betere bestrating in de kern. Kwaliteitsaspect wordt meegenomen in het wegenbeheersplan. 
Inspectie uitgevoerd, groter onderhoud gebeurt na twee jaar.

Huidige trottoirs vervangen voor "optische" trottoirs. Huidige trottoirs 
zijn niet geschikt voor "rolstoelen, rollators en kinderwagens".

Bij de herinrichting van straten en trottoirs wordt verbetering van de 
mobiliteit meegenomen.

Tegelpad (stoep) van de Spar naar dijk liggen de tegels al los en scheef 
door de latere werkzaamheden (grond).

Weg: inspectie uitgevoerd, klein onderhoud uitgevoerd, groter 
onderhoud gebeurt na twee jaar. Bij herinrichting wordt mobiliteit 
meegenomen.

Bestrating herstellen West-Havenstraat, deuren auto's raken bijna de 
stoep, alles is verzakt.

Weg: inspectie uitgevoerd, klein onderhoud uitgevoerd, groter 
onderhoud gebeurt na twee jaar.

Teksten op de blauwe briefjes Wat hebben we gedaan of wat gaan we nog doen?

Verbeterpunten ingebracht tijdens Toekomstatelier Colijnsplaat 25 maart 2019

Stoepen beter aangelegd en verbeterd vanwege plassen bij hevige regenval 
Havelaarstraat bij Dorpshuis.

Weg: inspectie uitgevoerd, klein onderhoud uitgevoerd, groter 
onderhoud gebeurt na twee jaar.

(Verkeers-) bordjes 100 km weer terugplaatsen op Oost/Westweg (nu rijdt 
men er 70/80 km per uur).

Dit verzoek is neergelegd bij de provincie als beheerder van de 
Oost/Westweg. De provincie heeft toegezegd dit te doen.

Dorpen behandelen als rustgebieden. Onderhoud (Betho + 
gemeentewerken) in de dorpen pas na 10:00 uur starten.

Morgenstond heeft goud in de mond voor de medewerkers van de 
buitendienst. 

Noord-Beveland is erg winderig. Daarom een voorstel om "windsingels" 
langs de fietspaden te maken zoals bij "Mol-Tol" weg. Daardoor zal er meer 
gefietst worden van dorp tot dorp.

Dit is een goed idee. Dit verzoek is besproken met het waterschap. 
Op dit moment kan hier door zowel het waterschap als de 
gemeente geen financiering voor vrij worden gemaakt. 

Geen bomen planten voor zonnepanelen. Het uitgangspunt is om de bestaande situatie niet te 
verslechteren.

Meer aanplanten voor biodiversiteit, bijen, vlinders. Groenvoorziening op de 
Ringweg Havelaarstraat.

Er is aandacht voor biodiversiteit binnen de gehele gemeente.  
Voor  groenvoorzieningen aan de Ringweg en Havelaarstraat 
ontbreekt momenteel de ruimte. 

Maak het landschap gevarieerder. Het is nu saai en eentonig. Het lijkt wel 
een steppe in de winter.

De rust en ruimte en eentonigheid wordt door anderen juist 
gewaardeerd. 

Braakliggend gebied Beatrixstraat iets mee doen, speeltuin? Colijnsplaatse 
weg herstraten.

Overleg met ontwikkelaar, plan aanpak wateroverlast en 
parkeervakken Colijnsplaatse weg is in voorbereiding

Groenvoorziening beter onderhouden in het dorp. Specifieke knelpunten graag melden via de fixi website. 

Erfpacht voor huur- of op koopwoningen i.p.v. dure bouwgrond. Een erfpachtconstructie is onderzocht bij het opstellen van 
het grondbeleid. Hiervoor is toen niet gekozen, omdat er ook 
veel nadelen aan kleven. Momenteel worden de grondprijzen 
marktconform aangepast.

Sport en bewegingsmogelijkheid in elk scenario. In het kader van de Toekomstvisie en het Zeeuws Sportakkoord 
wordt hier een plan voor opgesteld. 

Parkeerbeleid. Er wordt een parkeeronderzoek uitgevoerd.

Bedrijfsbussen buiten de kern. De boa bekeurt indien nodig.

Waar laat de toerist zijn auto? Er zijn ruime parkeervoorzieningen aan West-Zeedijk en 
Oude Haven. De parkeerverwijzing is verbeterd. Er wordt een 
parkeeronderzoek uitgevoerd.

Parkeren in de Voorstraat i.v.m. de groeiende / betere horeca. Er zijn ruime parkeervoorzieningen aan West-Zeedijk en Oude 
haven. De parkeerverwijzing is verbeterd.

Meer parkeerruimte in het dorp. Er wordt een parkeeronderzoek uitgevoerd.

Wat doen we aan de groeiende criminaliteit op het eiland? Dit is voor ons niet herkenbaar, uit de cijfers blijkt dat de criminaliteit 
juist afneemt.

Meer politiecontrole. Sinds we de fulltime wijkagent hebben, is er meer politie-
aanwezigheid op het eiland. 

Handhaving van de verkeersregels. De boa heeft voortdurend aandacht voor de verkeersveiligheid op 
het eiland. Waar mogelijk en bevoegd grijpt de boa in.

Parkeerverbod: Altijd auto's in de bocht op de hoek van de Havelaarstraat-
Westhavenstraat (tekening situatie bijgeleverd).

Hier wordt doorlopend aandacht aan besteed door de boa.

Havelaarstraat, Rozenstraat, Zonnebloemstraat 30 km, soms rijden ze 
60/70km verkeer van rechts geeft voorrang (tekening situatie bijgeleverd).

Uit bestaande meetdata blijkt dat de snelheden binnen de 
vastgestelde norm volgens ons mobiliteitsplan vallen. Verwacht 
wordt dat de reconstructie verbetering van de situatie oplevert.

Onnodig vrachtverkeer Havelaarstraat / Oosthavenstraat graag verbieden. Het verbieden van vrachtverkeer ten behoeve van bevoorrading en 
pakketdiensten is niet mogelijk.

Vrachtverkeer voor Ganuenta; buiten om het dorp leiden s.v.p. De initiatiefnemer is gevraagd aandacht te schenken aan de 
afgesproken bouwroute.
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Verbeterpunten ingebracht tijdens Toekomstateliers
Colijnsplaat, Geersdijk en Kamperland

Teksten op de blauwe briefjes Wat hebben we gedaan of wat gaan we nog doen?

Verbeterpunten ingebracht tijdens Toekomstatelier Colijnsplaat 25 maart 2019

Er wordt erg hard gereden op de Havelaarstraat (aan de 
Colijnsplaatseweg). Graag echte snelheidsremmers en het wegdek is ook 
zeer slecht.

Er is een plan voor de aanpak van wateroverlast en parkeervakken 
aan de Colijnsplaatse weg in voorbereiding.

Veiligheid op kruispunten in de polders laat te wensen over. Het riet 
staat soms zo hoog dat het gevaarlijk is. Er moet meer gemaaid worden, 
ook de bermen.

Graag concrete locaties doorgeven. Deze melding is doorgegeven aan 
het Waterschap.

Polderwegen moeten verbreed. Dit verzoek is doorgegeven aan het Waterschap.

Maak niet overal bouwgrond van, maar maak juist ruimte vrij voor 
initiatieven die goed zijn voor het hele dorp (rijk en arm), bijv. een 
nieuwe speeltuin op Colijnsplaat en het behoud van het dorpsgezicht op 
de molen (wat betreft de braakliggende grond naast de Spar).

Dit past binnen de Visie Rondom Colijnsplaat. Er wordt op de locatie 
van de schuurtjes aan de West-Zeedijk samen met ondernemers en 
dorpsraad een inrichtingsplan opgesteld.

Creëren van een visplaats bij de Valle. Idem.

Verbeterpunten ingebracht tijdens Toekomstatelier Geersdijk 26 maart 2019

Bloembakken niet alleen in Geersdijkseweg, verdeel ze over het dorp. Het was een raadsinitiatief om met bloembakken de entrees van de 
kernen te verfraaien. Op dit moment is er geen financiële ruimte om 
dit initiatief uit te breiden voor de gehele kernen.

Maaibeleid buitengebied in het najaar is ecologische kaalslag. Dit betreft het maaibeleid van het Waterschap. We hebben het 
Waterschap over dit verzoek geïnformeerd.

(Natuur) begraafplaats op Geersdijk. Indien hiervoor een initiatief wordt ingediend, zal dit worden 
afgewogen.

Maak actie met het herdenkingsbos. Er is een initiatief voor een herinneringsbos. Hierover wordt met de 
initiatiefnemers overleg gevoerd.

Nieuwe kerstverlichting in de boom bij entree dorp. De oude verlichting was particulier initiatief en niet voldoende veilig 
gerealiseerd. De gemeente vervangt deze verlichting niet. Als hiervoor 
opnieuw een particulier initiatief is, kan dit in overleg met de afdeling 
Beheer en Realisatie worden opgepakt.

Vlaggenmast "t Pleintje" nakijken: er kan nu niet gevlagd worden, katrol 
kapot, vlag is wel aanwezig.

Dit is gerepareerd.

Ter hoogte van Barkey Wolfstraat 12 is de afrit van het trottoir naar de 
rijweg zo hoog, dat een personenauto altijd de grond raakt, reeds 20 
jaar aangegeven.

Dit is aangepast.

Verbeterpunten ingebracht tijdens Toekomstatelier Kamperland 27 maart 2019

Ter hoogte van Veerweg 124 lantaarnpalen weer om 23:00 uur 
uit en pas weer om 06:00 uur aan. Onnodig en dubbel veel oranje 
lichtvervuiling.

Dit is meegenomen in het plan voor de openbare verlichting aan de 
Veerweg.

Eenheid in straatlantaarns in Kamperland. Het beleid is om te standaardiseren. Dit gaat mee met de vervanging.

Betere infrastructuur (wegoppervlak Ruiterplaatweg). Dit wordt bij de reconstructie aangepakt.

Lantaarnpaal in Peppeldreef op hoek speeltuintje werkt al zeker 3 
maanden niet.

De armatuur is vervangen.

Ter hoogte van Veerweg 124 - 126 wateroverlast, afvoer wc / douche 
en riolering buiten lopen over na regen, wc en douche tijdens regen niet 
te gebruiken.

Dit wordt bij de reconstructie aangepakt.

Bij nieuwe bouwplannen laat de aanleg van de weg/stoep/voorzieningen 
ernstig te wensen over. Bij contact met de gemeente wordt verwezen 
naar de aannemer/opdrachtgever en vice versa (Sierperendreef 
Kamperland).

Hierover worden afspraken vastgelegd in een overeenkomst.  
De ontwikkelaar is aansprakelijk tot het moment van overdracht.

Ik heb op 24 juli een klacht ingediend omtrent bomen in de Ripstraat. 
Inmiddels een paar keer contact gehad, maar nog geen oplossing. 

De boom past binnen het groenstructuurplan. Dit plan wordt herzien. 
Er is een reactie verstuurd.
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Teksten op de blauwe briefjes Wat hebben we gedaan of wat gaan we nog doen?

Verbeterpunten ingebracht tijdens Toekomstatelier Colijnsplaat 25 maart 2019

Er wordt erg hard gereden op de Havelaarstraat (aan de 
Colijnsplaatseweg). Graag echte snelheidsremmers en het wegdek is ook 
zeer slecht.

Er is een plan voor de aanpak van wateroverlast en parkeervakken 
aan de Colijnsplaatse weg in voorbereiding.

Veiligheid op kruispunten in de polders laat te wensen over. Het riet 
staat soms zo hoog dat het gevaarlijk is. Er moet meer gemaaid worden, 
ook de bermen.

Graag concrete locaties doorgeven. Deze melding is doorgegeven aan 
het Waterschap.

Polderwegen moeten verbreed. Dit verzoek is doorgegeven aan het Waterschap.

Maak niet overal bouwgrond van, maar maak juist ruimte vrij voor 
initiatieven die goed zijn voor het hele dorp (rijk en arm), bijv. een 
nieuwe speeltuin op Colijnsplaat en het behoud van het dorpsgezicht op 
de molen (wat betreft de braakliggende grond naast de Spar).

Dit past binnen de Visie Rondom Colijnsplaat. Er wordt op de locatie 
van de schuurtjes aan de West-Zeedijk samen met ondernemers en 
dorpsraad een inrichtingsplan opgesteld.

Creëren van een visplaats bij de Valle. Idem.

Verbeterpunten ingebracht tijdens Toekomstatelier Geersdijk 26 maart 2019

Bloembakken niet alleen in Geersdijkseweg, verdeel ze over het dorp. Het was een raadsinitiatief om met bloembakken de entrees van de 
kernen te verfraaien. Op dit moment is er geen financiële ruimte om 
dit initiatief uit te breiden voor de gehele kernen.

Maaibeleid buitengebied in het najaar is ecologische kaalslag. Dit betreft het maaibeleid van het Waterschap. We hebben het 
Waterschap over dit verzoek geïnformeerd.

(Natuur) begraafplaats op Geersdijk. Indien hiervoor een initiatief wordt ingediend, zal dit worden 
afgewogen.

Maak actie met het herdenkingsbos. Er is een initiatief voor een herinneringsbos. Hierover wordt met de 
initiatiefnemers overleg gevoerd.

Nieuwe kerstverlichting in de boom bij entree dorp. De oude verlichting was particulier initiatief en niet voldoende veilig 
gerealiseerd. De gemeente vervangt deze verlichting niet. Als hiervoor 
opnieuw een particulier initiatief is, kan dit in overleg met de afdeling 
Beheer en Realisatie worden opgepakt.

Vlaggenmast "t Pleintje" nakijken: er kan nu niet gevlagd worden, katrol 
kapot, vlag is wel aanwezig.

Dit is gerepareerd.

Ter hoogte van Barkey Wolfstraat 12 is de afrit van het trottoir naar de 
rijweg zo hoog, dat een personenauto altijd de grond raakt, reeds 20 
jaar aangegeven.

Dit is aangepast.

Verbeterpunten ingebracht tijdens Toekomstatelier Kamperland 27 maart 2019

Ter hoogte van Veerweg 124 lantaarnpalen weer om 23:00 uur 
uit en pas weer om 06:00 uur aan. Onnodig en dubbel veel oranje 
lichtvervuiling.

Dit is meegenomen in het plan voor de openbare verlichting aan de 
Veerweg.

Eenheid in straatlantaarns in Kamperland. Het beleid is om te standaardiseren. Dit gaat mee met de vervanging.

Betere infrastructuur (wegoppervlak Ruiterplaatweg). Dit wordt bij de reconstructie aangepakt.

Lantaarnpaal in Peppeldreef op hoek speeltuintje werkt al zeker 3 
maanden niet.

De armatuur is vervangen.

Ter hoogte van Veerweg 124 - 126 wateroverlast, afvoer wc / douche 
en riolering buiten lopen over na regen, wc en douche tijdens regen niet 
te gebruiken.

Dit wordt bij de reconstructie aangepakt.

Bij nieuwe bouwplannen laat de aanleg van de weg/stoep/voorzieningen 
ernstig te wensen over. Bij contact met de gemeente wordt verwezen 
naar de aannemer/opdrachtgever en vice versa (Sierperendreef 
Kamperland).

Hierover worden afspraken vastgelegd in een overeenkomst.  
De ontwikkelaar is aansprakelijk tot het moment van overdracht.

Ik heb op 24 juli een klacht ingediend omtrent bomen in de Ripstraat. 
Inmiddels een paar keer contact gehad, maar nog geen oplossing. 

De boom past binnen het groenstructuurplan. Dit plan wordt herzien. 
Er is een reactie verstuurd.

Teksten op de blauwe briefjes Wat hebben we gedaan of wat gaan we nog doen?

Verbeterpunten ingebracht tijdens Toekomstatelier Kamperland 27 maart 2019

Wij maken ons grote zorgen over de plannen voor een speelbos bij de 
Spuikom. In het verleden (trimbaan) drugsverhandeling en andere zaken. 
kinderen horen veilig in het centrum waar mensen zijn. Toezicht.

De gemeente onderzoekt samen met de dorpsraad de 
mogelijkheden om e.e.a. veilig en goed toegankelijk te maken.  
Het doel is een fijne speellocatie te creëren voor kinderen.

Veiligheid en korte aanrijtijd ambulances. Dit heeft onze zorg. Hiervoor wordt aandacht gevraagd bij het 
ministerie die hier toezicht op houdt.

Door de storm zijn bouwmaterialen van de bouw aan Felixkade in sloten en 
Veerse Meer gewaaid.

De aannemer is verzocht dit op te ruimen.

Rondom Kamperland Big Bag voor zwerfafval. Knelpunten melden via de fixi website. 

Zwerfafval. Knelpunten melden via de fixi website. Indien hier 
Oosterscheldeoever wordt bedoeld graag overleg over locatie.

Zwerfafval rondom dijken. Knelpunten melden via de fixi website. Indien hier 
Oosterscheldeoever wordt bedoeld graag overleg over de locatie.

Veel afval van de Aldi waait de velden en sloten in. Er staan geen 
afvalbakken.

Aldi en anderen zijn verzocht dit op te ruimen en te handhaven.

Handhaven snelheid o.a. Veerweg, 30km zone toch. Uit bestaande meetdata blijkt dat de snelheden binnen de 
vastgestelde norm uit mobiliteitsplan valt. Van reconstructie 
wordt verbetering van de situatie verwacht. De reconstructie is in 
voorbereiding.

Veerweg: randen asfalt slecht. De reconstructie is in voorbereiding.

Verbinding bus naar Middelburg voor scholieren is slecht of sluit niet goed 
aan. Jongeren gaan steeds vaker naar CSW of Nehalennia.

Knelpunt wordt meegenomen in de Commissie openbaar vervoer 
van de gemeenteraad.

Dorpshuis zou aantrekkelijker worden met dorpstuin voor buitenactiviteiten 
Kamperland.

Rondom het dorpshuis is dit nu niet haalbaar door te weinig 
ruimte.  
De prioriteit ligt hier bij voldoende parkeerruimte. 

Geluidsoverlast Flora, van vrijdag tot zondagmiddag (toelichting: Overlast 
vrachtwagen vanaf Jacobastraat / Molenweg)

Hierover is overleg gepleegd. De vrachtwagen wordt nu op een 
andere locatie geparkeerd.

Eigen weg tusen Stekeldijk en Westhavendijk Kamperland wordt niet meer 
gedoogd voor gebruik wandelaars.

Dit is onderdeel van het wandelroutenetwerk. Met de eigenaar is 
overlegd.

Duidelijker aangeven hoe hard men op de autowegen mag rijden. Meer 
verkeersborden met 100 of 80 km. Toeristen letten niet op paaltjes.

Deze wegen zijn in beheer bij de provincie. Dit verzoek is 
doorgestuurd naar de provincie. De provincie heeft toegezegd dit 
verzoek uit te voeren.

Beter zichtbaar maken van verkeersdrempels en chicanes of vernauwingen, 
bv middden drempel Noordstraat wit kalken rondom i.v.m. zichtbaarheid en 
zo zijn er meer verkeerspunten.

Wegmarkeringen worden jaarlijks geïnspecteerd en onderhouden 
indien nodig.

Sluiproute Molenweg richting AH / Aldi zorgt voor gevaarlijke situatie bij 
Koelhuis Kamperland / Loonbedrijf, vooral voor voetgangers.

Het kruispunt Veerweg is inmiddels weer opengesteld.

Meer (berm) bankjes / picknickbankjes om te zitten / uitrusten/ 
ontmoetingsplek. Bijvoorbeeld voor het Ezelhuis, Ruiterplaatweg.

Er komen diverse bankjes in het plan Rondom Kamperland.

Wat zijn de plannen met het puntje aan de Felixweg? Eén van de mooiste 
plekken aan het Veerse Meer en één van de weinige plekken voor de 
bewoners en de 200.000 recreanten.

De locatie blijft beschikbaar voor dagrecreatie. Er zijn 
zwemsteigertjes aangelegd. Er is inmiddels door de gemeente een 
groenplan opgesteld.

Akkerranden voorzien van bloemen die bijen aantrekken met eventueel 
subsidiëren.

Er wordt 20 km extra akkerrand aangelegd in opdracht van de 
gemeente.

Een nieuwe ontsluiting voor de Campervelden en Felixkade te Kamperland. 
De verkeersdrukte is te groot op de Westhavendijk. 

Situatie wordt onderzocht.

Aanpakken van de te drukke Westhavendijk. Vrachtverkeer Felixkade, Pitt 
beton en autoverkeer straks van Felixkade. Huizen verzakken. 

Situatie wordt onderzocht. Specifieke gevallen van verzakking 
melden bij gemeente.
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